

ՊԱՏԵՐԱԶՄԻ ՀԱՄԱՊԱՏԿԵՐԸ . ПАНОРАМА ВОЙНЫ . WAR PANORAMA

- 5 Արմեն ՔԹՈՅԱՆ**
Պարտության պահանատմիան կամ խաղ պատմության հետ՝
կանխատեսելի ելքով
Армен КТОЯН. Патология поражения или игра с историей с предсказуемым исходом
Armen KTOYAN. Pathology of Defeat or Playing with History with a Predictable Outcome

- 13 Աննա ՓԱԽԼՅԱՆ**
Արցախի տնտեսական ներուժը «նոր սահմանազատումից» հետո.
սահմանից անդին մնացած հնարավորություններ...
Анна ПАХЛЯН. Экономический потенциал Арцаха после «демаркации границ»: возможности, оставшиеся на другой стороне границы...
Anna PAKHLYAN. Artsakh Economic Potential after «New Demarcation of Borders»: Opportunities Remaining on the Opposite Side of the Border...

- 22 Գայանե ԹՈՎՄԱՍՅԱՆ**
Զբոսաշրջային ռեսուրսների ինչ հարստություն կորցրեց Արցախը
Гаяне ТОВМАСЯН. Какое богатство туристических ресурсов потерял Арцах?
Gayane TOVMASYAN. What Tourism Resources Did Artsakh Lose?

- 34 Հայկ ԲԵՋԱՆՅԱՆ**
Փող հայթայթելու «նուրբ արվեստը»:
Ինչպե՞ս ֆինանսավորել բյուջեի պակասուրդը
Айк БЕДЖАНИЯН. Искусство поиска денег. Как финансировать дефицит бюджета?
Hayk BEJANYAN. The Art of Money Founding. How to Finance the Budget Deficit?

- 40 Արմեն ՃՈՒՂՈՒՐՅԱՆ**
Պատերազմի սոցիալ-տնտեսական հետևանքների համազգային
ապահովագրումը
Армен Джугурян. Национальное страхование социально-экономических последствий войны
Armen Tchuguryan. National Insurance of the Socio-Economic Consequences of War

ՖԻՆԱՆՍՆԵՐ . ФИНАНСЫ . FINANCES

- 46 Էդգար ԱՂԱԲԵԿՅԱՆ**
Կառավարության պարտքի աճը տնտեսական անկման պայմաններում.
ՀՀ ռիսկերն ու հնարավորությունները
Эдгар АГАБЕКЯН. Рост государственного долга в условиях экономического спада: риски и возможности РА
Edgar AGHABEKYAN. Growth of Public Debt in an Economic Downturn: Risks and Opportunities of the Ra

- 53 Տաթևիկ ՌՈՍՏՈՄՅԱՆ**
ՀՀ ֆինանսական շուկայի աջակցությունը տնտեսությանը.
Ինչպե՞ս խուսափել աղետաբեր տատանումներից
Татевик РОСТОМЯН. Содействие финансового рынка экономике РА: как избежать катастрофических колебаний?
Tatevik ROSTOMYAN. Ra Financial Market's Support to the Economy: How to Avoid Catastrophic Fluctuations?

- 63** **Վահե ԲՈՒԼԱՆԻԿՅԱՆ**
Կառավարվող քառսի ներմուծումը տարածաշրջան
Vare BULANIKYAN. Внедрение управляемого хаоса в регион
Vahe BULANIKYAN. Introduction of Managed Chaos into the Region
- 68** **Տաթևիկ ԱՌՈՒՍԱՄՅԱՆ**
Հայ-վրացական տնտեսական հարաբերությունները
տարածաշրջանային նոր զարգացումների խորապատկերում
Татевик АРУСТАМЯН. Армяно-грузинские экономические отношения на фоне новых региональных развитий
Tatevik ARUSTAMYAN. Armenian-Georgian Economic Relations Against the Background of New Regional Developments
- Անի ԲԱՐՍԵՂՅԱՆ**
Աստղիկ ԽԱՉԱՏՐՅԱՆ
73 Թուրքական ծագման ապրանքների հնարավոր այլընտրանքը
ՀՀ շուկայում
Ани БАРСЕГЯН, Астхик ХАЧАТРЯН. Возможная альтернатива товарам турецкого производства на армянском рынке
Ani BARSEGHYAN, Astghik KHACHATRYAN. Possible Alternative to Turkish-Made Goods in the Armenian Market

ԱՇԽԱՐՀԱՏՆՏԵՍԱԿԱՆ ՔՐՈՆԻԿՈՆ . ГЕОЭКОНОМИЧЕСКАЯ ХРОНИКА . GEOECONOMIC CHRONICLE

- 79** **Նարեկ ԿԱՐԱՊԵՏՅԱՆ**
Ինչպե՞ս խուսափել տնտեսության լճացումից.
«հեշտ» և «ճիշտ» լուծումների ճանապարհները
Нарек КАРАПЕТЯН. Как избежать экономической депрессии: пути «легких» и «правильных» решений
Narek KARAPETYAN. How to Avoid Economic Depression: Ways of «Easy» and «Right» Solutions
- 84** **Համազասպ ԳԱԼՍՏՅԱՆ**
Միավորում՝ 45 տարի անց. պատերազմում ջախջախիչ պարտություն
կրած և մասնատված Գերմանիայի վերածննդի պատմությունը
Амазасп ГАЛСТЯН. Объединение через 45 лет: история возрождения Германии, расколотой и разгромленной сокрушительной войной
Hamazasp GALSTYAN. Unification after 45 Years: The Story of the Rebirth of Crushingly Defeated and Then Divided Germany

ՀԱՅ ՀԱՍԱՐԱԿՈՒԹՅԱՆ ՏԵՍԱԿԱՆԸ . ВИДЕНИЕ АРМЯНСКОГО ОБЩЕСТВА . VISION OF ARMENIAN SOCIETY

- 96** **Յուրի ՀՈՎԱԿԱՆՅԱՆ**
Ապրեցինք մեկ պատերազմ ևս...
Юрий ОВАКАНЯН. Прожили еще одну войну...
Yuri HOYAKANYAN. We Have Survived Another War...